Paying

Customer: I’ll take these two cashmere scarves and this pair of gloves. Thank you. And where is the cashier’s counter?

Assistant: The counter is just over there by the escalators.

(At the cashier’s counter)

Customer: Here.

Cashier: That comes to $240, including VAT. Will you be paying in cash or by credit card.

Customer: I’ll use the cash.

Cashier:Would you like them gift-wrapped? It’s free of charge.

Customer: Oh,Yes. They are presents. Can I have them all wrapped separately?

Cashier: Sure. Here is your receipt.

Customer: Oh, I think you have overcharged me. On the bill it says $220. 

Cashier: I’m sorry for that mistake. I’ll get that fixed right away. 

成交付款

顾客：我想要这两条开士米羊绒围中和这副手套。谢谢。收银台在哪里？

售货员：收银台就在自动扶梯那边。

（在收银台）

顾客：这里。

收银员：含税一共240美元。您是用现金支付还是信用卡？
顾客：我用现金。

收银员：您想把这些进行礼品包装吗？这是免费的。
顾客：是的。它们是礼物。我能让它们分开包装吗？

收银员：当然。这是给您的收据。

顾客：我觉得您多收我钱了。账单上写着220美元。

收银员：对不起出错了。我马上修改它。

